
 
 

Interpellation 

 

Till ansvarigt regionråd 

 

 

Vård på rätt vårdnivå även inom Rättspsykiatrin 

Västmanland har en modern rättspsykiatrisk anläggning i Sala dock saknas 
klass 3 vårdplatser inom rättspsykiatrin i länet idag. 

Detta innebär att patienter tvingas vårdas på vårdplatser som inte motsvarar 
rätt vårdnivå, detta följer inte gällande lagstiftning. 

Det finns en hel del nackdelar med detta, förutom lagkrav så försvåras 
rehabilitering och det är brist på sysselsättning m.m. 

Under den förra mandatperioden var frågan aktuell och genomlystes utifrån 
olika aspekter. 

Utredningar och kartläggningar pekar på att det finns ett behov att bygga upp 
klass 3 platser i länet. 

En lämplig plats anses vara i anslutning till nuvarande rättspsykiatribyggnad i 
Sala. 

 

Med anledning av ovanstående frågar jag: 

Är du medveten om problematiken? 

Anser du att det är viktigt att patienter vårdas på rätt vårdnivå? 

Har du för avsikt att agera för att säkerställa att även de rättspsykiatriska 
patienterna kommer att vårdas på rätt vårdnivå? 

 

 

 

Hans Jansson (V) 

 

 


